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YAMAN OPT İK

Giresun’un kalkınması ve gelişmesi 
için, göreve başladığı günden beri toplu-
mun her kesimine kapısını açan Vali Ser-
dengeçti, Giresun mil letvekil leriyle 
TBMM’de bir araya geldi.

Vali Serdengeçti, Ankara’daki progra-
mı kapsamında, 28’inci Dönem AK Parti 
Giresun Milletvekilleri Nazım Elmas, Ali 
Temür, CHP Milletvekili Elvan Işık Gezmiş 

ve MHP Milletvekili Ertuğrul Gazi Konal 
ile makamlarında bir araya geldi.

Ziyaretlerde Giresun’un ihtiyaçları ve 
beklentileri başta olmak üzere çeşitli ko-
nular hakkında görüş alışverişinde bulu-
nuldu.

Vali Serdengeçti, milletvekillerine mi-
safirperverliklerinden dolayı teşekkür etti. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun için el ele!
Vali Serdengeçti, Türkiye Büyük Millet Meclisi'nde Giresun milletvekillerini ziyaret etti.

Karaosmanoğlu Ekibi İş Başında

Tek liste ile gidilen se-
çimde MHP’nin yeni İl Baş-
kanı Abdullah Karaosma-
noğlu oldu. 14.Olağan 
genel kurulda 11 kişilik üst 
kurul delegeleri de netleş-
ti.

MHP 14. Olağan genel 
kurulu yapıldı. Kalabalık 
bir partili grubunun katılı-
mı ile gerçekleştirilen 
kongrede tek liste ile seçi-
mi ve MHP’nin Gire-
sun’daki yeni il başkanı 
Abdullah Karaosmanoğlu 
oldu. Genel merkezin 
önerdiği tek başkan adayı 
olan Karaosmanoğlu’nun 
50 kişiden oluşan yeni yö-
netim kurulunda birçok ta-

Dikici, Savaş Güdük, 
Ercan Günaydın, Gök-
han Akkuş, Hakan Bel-
gütay, Tuba Demir, Kubi-
lay Yaman, Süleyman 
Şahin,  Aşkın Kur t ,  
Ahmet Ergun, Olgun Kı-
na taş, Eren Harşıt, 
Adem Öztürk, Arif Bay-
rak, Önder Özdemir, 
Oğuzhan Konal ve Cev-
det Kara.

11 kişilik üst kurul de-
legeleri ise şu isimlerden 
oluştu:

Abdullah Karaosma-
noğlu, Mahmut Karakuş, 
Murat Altın, Hasan Yıl-
maz, Murat Bölük, Tanju 
Alpaslan, Hasan Ali 
Kodal, Mete Metinyurt, 
Yaşar İbaç, Erdoğan Sat-
gın, Serdar Saraçoğlu 

(Haber Merkezi)

nınmış emekli bürokratlar 
da yer aldı.

YÖNETİM KURULU
Abdullah Karaosma-

noğlu, Tuğrul Yanıkoğlu, 
Beki Kesicioğlu, Cahit Ak-
doğan, Yüksel Durmuş, 
Arif Çetinkaya, Yusuf Ve-
ziroğlu, Barış Koç, Meh-
met Usta, Salih Akgün, 
Yunus Emre Şenel, Hülya 
Kayaş, Mustafa Akkaya, 
Mehmet Kaya, Arif Afişin 
Aliustaoğlu, Hakkı Çetin, 
Hakan Demiral, Ahmet 
Vural, M. Alptekin Öztürk, 
Hali l Kü lek çi, Ergun 
Aksoy, Sait Karatürk, 
Hami Pekdemir, Osman 
Yüce, Saynur Türkme-

noğlu, Havva Altın, Ömer 
Karaman, Kadir Şahin, Sü-
leyman Çelik, Mustafa Gü-
naydın, Ars lan Tatar, 
Murat Bayraktar, Cevdet 

Giresun Kalite Fındık 98 li-
radan başlarken 50 randı-
man 95 liradan alıcı bulu-
yor.

Sektör kaynakları gün 
içinde yukarı doğru bir 
fiyat artışı beklediklerini 
kaydettiler. 

(Dursun Onur)

Fındık üreticisi fiyatta 
zam beklemeye devam edi-
yor.

Fındık üreticileri geçen 
hafta 100 Liranın altına 
düşen fındık fiyatında zam 
bekleyişini sürdürüyor.

Giresun serbest piya-
sası haftaya 53 randıman 

“Takipçisi olacağız”

Bulancak ilçesinde bulunan Gıcıklı 
Köprüsü’nün DSİ tarafından başlatılan 
yenileme çalışmalarında meydana 
gelen göçük sebebiyle çevrede bulu-
nan bir apartmanda hasar oluşması 
üzerine bölgeye giden Cumhuriyet 
Halk Partisi İl Başkanı Dr. Gökhan Şen-
yürek ve partililer incelemelerde bulu-
nup mağdur olan vatandaşlarla görüş-

tü.
Yetkililerden bilgi alamadıklarından 

şikayetçi olan vatandaşlar, çalışmala-
rın başlamasıyla beraber dere yata-
ğında yapılan kazılar sonrası göçük 
oluşmaya başladığını, bununla birlikte 
apartmanlarında oluşan hasar sebe-
biyle binalarının boşaltılarak mühür-
lendiğini belirttiler.  (Mehmet Yaşar)

CHP İl Başkanı Dr. Şenyürek; "Vatandaşlarımızın
mağduriyetinin giderilmesi için konunun takipçisi olacağız.”

Fındıkta artış
bekleniyor
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İsrail’in, Gazze Şeri-
di’ne yönelik ablukası ve al-
dırılarına ilişkin AK Parti Gi-

tındaki Gazze Şeridi'ne yö-
nelik saldırıları sonucun-
da, çocuk, genç, yaşlı ve 
kadın erkek 700’ü aşkın 
kişi hayatını kaybetti, yüz-
lerce kişi yaralandı.”

“Dünya, İsrail tarafın-
dan Gazze Şeridi'ne yöne-
lik devam eden ablukanın 
altında yaşayan masum si-
villerin acılarını görmekte-
dir. İsrail'in Gazze'ye uygu-
ladığı bu abluka, uzun yıl-
lardır devam eden bir 
insan hakları ihlali ve insa-
ni krizin sonucu oluşmuş-
tur. Gazze halkı, yıllardır 
temel haklarından mah-
rum bırakılmış ve yaşam 
koşulları her geçen gün 
daha da kötüleşmektedir.”

“İsrail ablukası altında-
ki Gazze Şeridi'nde yaşa-

resun İl Başkanlığından 
basın açıklaması yapıldı. 
Yapılan açıklamada şu ifa-

yan insanlar, temel ihtiyaç-
lara erişimlerinin sınırlan-
ması, elektrik ve su kesinti-
leri gibi ciddi sorunlarla 
karşı karşıyadır. Ayrıca, 
Gazze'de ibadethaneler, 
hastaneler, okullar, hepsi 
acımasızca vurulmaktadır. 
Bu durum, masum siville-
rin hayatlarını tehdit et-
mektedir. Ateşe benzin 
dökmenin, hele hele sivil-
leri ve sivil yerleşim yerleri-
ni hedef almanın kimseye 
bir faydası olmayacaktır. 
Gazze Şeridi'ndeki ablu-
kanın sonlandırılması ve 
Gazze halkının yaşam ko-
şullarının iyileştirilmesi için 
uluslararası toplumun ça-
balarını artırması gerek-
mektedir.”

“Gazze halkı, barış ve 

delere yer verildi:
“ İsrai l ’ in, 10 Ekim 

2023'te ilan ettiği abluka al-

adalet isteğiyle direnişini 
sürdürmektedir. Cumhur-
başkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın da giri-
şimleriyle uluslararası top-
lum, Gazze'deki insanların 
temel haklarına saygı gös-
terilmesi ve onların daha 
iyi bir geleceğe sahip ol-
maları için gereken adım-
ları atmaya davet edilmek-
tedir.”

“1967 sınırları temelin-
de bağımsız ve coğrafi bü-
tünlüğe sahip, başkenti 
Doğu Kudüs olan bir Filis-
tin Devleti’nin hayata geçi-
rilmesi gerekmektedir. Bu 
konuda geç kaldığımız her 
gün, maalesef bölgemiz ça-
tışma, kan ve gözyaşı gir-
dabından kurtulamaya-
caktır.”

“Sivil yerleşimleri hedef 
almayı doğru bulmuyoruz. 
Savaşın da bir ahlakı var-
dır. Abluka uygulamaları 
savaş ahlakına uymamak-
tadır. Abluka savaş değil 
katliamdır. Sivilleri ceza-
landırmak kimseye kazan-
dırmaz. Masumlar ölme-
sin, daha fazla kan akma-
sın.”

“Bölgede etkili tüm ak-
törleri, barışın tesisi için so-
rumluluk almaya çağırıyo-
ruz.”

“Biz var olan gücümüz 
ve çıktığı kadar avazımızla 
Daha Adil Bir Dünyanın 
Mümkün olduğuna dair 
inancımızı tüm meydanlar-
da söylemeye devam ede-
ceğiz” denildi. 

(Dursun Onur)

Her biri 5 bin 900 metre 
olmak üzere çift tüp olarak 
yapılan ve 11 bin 800 
metre toplam uzunluğu ile 
Türkiye'nin üçüncü uzun 
tüneli olacak olan Eğribel 
Tüneli'nde çalışmalar tüm 
hızıyla sürüyor.

2 bin 200 rakımda bu-
lunan ve özellikle kış ayla-
rında sürücülerin zor anlar 
yaşadığı bir çok sürücü-
nün ise tercih etmediği Gi-
resun - Şebinkarahisar 
kara yolu, bu kış aylarında 
bile rahatlıkla kullanılabi-
lecek.
VATANDAŞLARIN KOR-

KULU RÜYASI SONA 
ERİYOR!

1800 metrelik bağlantı 
yollarını da kapsayan 
tünel projesinin tamam-
lanmasıyla sürücülere 
büyük kolaylık olacak olan 
Eğribel Tüneli, yol güzer-
gâhını 6,5 kilometre kısal-
tacak. Yaz aylarında mev-
cut yola göre zamandan 
da 25 dakika tasarruf sağ-
layacak tünel, kışın ise 
yolda kalan vatandaşların 
korkulu rüyası olmaktan çı-
kacak.

EĞRİBEL 
TÜNELİ'NDEKİ ÇALIŞ-

MALARDA SON 
DURUM!

Yeni Şebinkarahisar'ın 
edindiği bilgilere göre tü-
nelin gelecek ay itibari ile 
çalışmaların tamamlana-

şartlarından etkilenmeden 
güvenli ve konforlu geçile-
rek, Doğu Karadeniz ve İç 
Anadolu ile kesintisiz trafik 
akışının sağlanması he-
defleniyor. Ayrıca bölgenin 
ticaret, ekonomi, sanayi 
ve turizmine katkı sunaca-
ğı ifade ediliyor.
EĞRİBEL TÜNELİ KAÇ 

METRE?
1.860 metrede başla-

yan giriş kotu ile yüzde 
2,86 eğim ile 1.720 metre 
kotunda son bulan Eğribel 
tüneli, 5 bin 900 metrelik 
çift tüp olarak hizmet ve-
recek. 

(Yeni Şebinkarahisar)

cağı öğrenildi.
Tünelde şuanda kapalı 

olan tüpte radar ve kame-
ra sistemlerinin konulduğu 
öğrenildi. Elektrik sistem-
lerinin devreye alınmasıy-
la otomasyon sistemleri 
kısa bir süre içerisinde ta-
mamlanacak.

EĞRİBEL TÜNELİ NE 
ZAMAN AÇILACAK?
Şuanda kapalı tüpte ça-

lışmaların yaklaşık 2 hafta 
içinde tamamlanması bek-
leniyor. Bunun ardından 
mevcut tünelin yeniden 
ulaşıma kapatılarak son rö-
tuşlar yapılacak. 10-15 
gün içinde ise tüm çalış-

maların bitirilmesi bekleni-
yor.

Çalışmaların sona er-
mesiyle yüklenici firma tü-
nelin Karayollarına devrini 
saplayacak ve açılış için 
artık gün sayılamaya baş-
lanacak.
BÖLGE EKONOMİSİNE 
BÜYÜK KATKI SAĞLA-

YACAK
Eğribel Tüneli ile bağ-

lantı yolları, Doğu Karade-
niz’i İç Anadolu ve güney 
bölgelerine bağlayan Gire-
sun – Dereli – Şebinkara-
hisar Devlet Yolu üzerinde 
yer alan 2 bin 200 rakımlı 
Eğribel Geçidi‘nin mevsim 

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 38. Ola-
ğan Giresun İl Kongresi'nde il başkanlı-
ğına seçilen Dr. Gökhan Şenyürek maz-
batasını alarak görevine başladı.

Geçtiğimiz Cumartesi günü Vahit Süt-
laş Sahnesi’nde gerçekleştirilen CHP 
38. Olağan Giresun İl Kongresi'nde il baş-
kanlığına seçilen Şenyürek, yönetim ku-
rulu üyeleriyle beraber Giresun İl Seçim 
Kurulu’na gelerek mazbatası aldı.

Mazbata alımı sonrası açıklamalarda 
bulunan CHP Giresun İl Başkanı Dr. Gök-
han Şenyürek, "Köy ve mahalle delege-
lerimizin belirlenmesiyle başlayan süreç 
önce ilçe kongrelerimiz ardından da Cu-
martesi günü yapılan il kongremizin ger-
çekleştirilmesiyle birlik, beraberlik ve sü-

kûnet içerisinde tamamlandı. İl kongre-
miz neticesinde tek aday olarak girdiğim 
seçimde başkanlığa seçildim. Tek aday 
olarak kongreye girmek aday için kolay 
bir kongre süreci gibi görünse de aslında 
tek aday olarak tüm örgütün sorumlulu-
ğunu üzerimizde taşıyoruz. Yönetim ku-
ruluna seçilen arkadaşlarımızla beraber 
bu süreçten alnımızın akıyla çıkacağımı-
za inanıyorum. Şimdi önümüzde parti-
miz için bir önemli bir kurultay süreci ve 
ardından yerel seçimler var. Biz yönetim 
kurulu ve örgütümüzle beraber yerel se-
çimlere en iyi şekilde hazırlanarak, mev-
cut belediyelerimizi koruyup daha önce 
kaybettiklerimizi ise geri alacağız” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

AK Parti'den İsrail'e tepki

Korkulu rüya sona eriyor
CHP Giresun İl Başkanı

Şenyürek mazbatasını aldı!

GRÜ akademisyenleri 9.
sınıf öğrencileriyle buluştu

Giresun Doğa Koleji 
Fen ve Anadolu Lisesi öğ-
rencileri Giresun Üniversi-
tesi Fen Edebiyat Fakülte-
si Fizik Bölümünü ve Mer-
kezi Araştırma Laboratu-

retim Üyesi Mehmet Ka-
baer, Dr. Bengü Temizel, 
Dr. Nurşen Dere, Dr. 
Sinem Yurtcan , Dr. Elif 
Apaydın ve yüksek lisans 
öğrencisi İlknur Şimşek bil-
gilendirdi.

Öğrenciler, bölümlerde 
yapılan çalışmalar, eğitim 
olanakları ve okul sonrası 
iş imkanları hakkında bil-
giler aldı. Öğrenciler aka-
demisyenler tarafından ya-
pılan deneylere de katıla-
rak fizik kazanımları sağ-
ladıkları keyifli ve verimli 
bir ziyaret gerçekleştirdi-
ler. (Giresun Üniversitesi)

varını ziyaret etti.
Ziyaret kapsamında mi-

safir ekip ilk olarak Merke-
zi Araştırma Laboratuvarı-
nı gezdi. Daha sonra Fen 
Edebiyat Fakültesi Fizik 

Bölümüne geçen ekibi Gi-
resun Üniversitesi akade-
misyenleri; Prof. Dr. Birol 
Ertuğral, Prof. Dr. Yelda 
Bingöl Alpaslan, Prof. Dr. 
Gökhan Alpaslan, Dr. Öğ-

Kaymakam Ünlü'den
sağlık tesisine ziyaret

Yağlıdere Kayma-
kamı Seda Ünlü, 

kurum ziyaretlerine 
devam ediyor. İlçe 
Devlet Hastanesi, 
Toplum Sağlığı ve 
Aile Sağlığı Merke-

zini ziyaret eden 
Kaymakam Ünlü il-
gili birimleri gezerek 
Başhekim İbrahim 
Yuva'dan bilgi aldı. 
Serviste yatan has-
talara da acil şifalar 
dileğinde bulunan 
Kaymakam Ünlü, 
özveriyle görevini 
yapan tüm sağlık 

çalışanlarına teşek-
kür etti. (Yağlıdere 

Kaymakamlığı)
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Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti, Gençlik ve Spor 
Bakanlığı ile Türkiye Ama-
tör Spor Kulüpleri Konfe-
derasyonu tarafından or-
taklaşa düzenlenen ‘’Ama-
tör Spor Haftası’’ ile “Okul 
Sporları Açılışı” kutlama ve 
ödül törenine katıldı.

Her yıl Gençlik ve Spor 
Bakanlığı ile Amatör Spor 
Kulüpleri Konfederasyonu 
tarafından iş birliği ile dü-
zenlenen "Amatör Spor 
Haftası" etkinlikleri, insan-
ların her yaşta spor yapa-
bilmesi için düzenli fiziksel 
aktivitelerin teşvik edilmesi 

oyunları gösterileri sunul-
du. Geleneksel Türk halk 
oyunları, izleyicilere renkli 
ve eğlenceli anlar yaşattı. 
Program, antrenör ve spor-
cular tarafından; jimnastik, 
bisiklet, badminton, masa 
tenisi, güreş ve taekwondo 
branşlarında sergilenen 
gösterilerle devam etti.

Gösterilerin ardından 
Vali Serdengeçti, spora ve 
sporcuya yapmış olduğu 
katkılardan dolayı “Sporun 
En’leri” seçilen; Kulüp Baş-
kanları Naim Demir, Ünal 
Şen, Ramazan Palak, 
Adem Kemal ve Antrenör-

ve yeni sporcuların spora 
kazandırılması amacıyla 
gerçekleştirilir.

Bu amaçla Cumhuriye-
timizin 100.yılı kapsamın-
da, Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti'nin katılımıyla 19 
Eylül Spor Salonu'nda, Tür-
kiye Yüzyılı sloganıyla özel 
bir program düzenlendi.

Saygı duruşu ve İstiklal 
Marşımızın okunmasıyla 
başlayan program, günün 
anlam ve önemini belirten 
konuşmalarla devam etti.

Kutlama programında 
kısa bir konuşma yapan 
Vali Serdengeçti, sporun 

ler Müfit Akkaya, Esirettin 
Zehir ile Türkiye Faal Fut-
bol Hakemleri ve Gözlem-
cileri Derneği Şube Başka-
nı Mustafa Zıvalı’ya ödül-
lerini takdim etti.

Protokol üyeleri tarafın-
dan da “Sporun En’leri” se-
çilen kişilere ödül takdimi-
ne devam edildi. Plaket tak-
diminin ardından progra-
mın son bölümünde, spo-
run yaygınlaştırılması için 
temsili malzeme dağıtımı 
yapıldı. Katılımcılara spor 
ekipmanları ve materyalle-
ri dağıtılarak, sporun yay-
gınlaştırılması ve daha 
fazla kişinin sporla tanış-
ması hedeflendi. Bu adım, 
sporun herkes için erişile-
bilir olması amacı taşıdı.

Programa; Vali Meh-
met Fatih Serdengeçti, Gi-
resun Belediye Başkan Ve-
kili Salih Özdemir, Vali Yar-
dımcısı Mehmet Fikret 
Çavuş, İl Emniyet Müdürü 
Recep Güzelyazıcı, Gire-
sun Gençlik ve Spor İl 
Müdür Vekili Muzaffer 
Ergün, Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdür Vekili Mus-
tafa Modaoğlu, A.S.K.F. 
Başkanı Sinan Işık ve ama-
tör spor kulüpleri temsilci-
leri ile davetliler katıldı. 

(Giresun Valiliği)

toplumsal önemini vurgu-
layarak, fiziksel aktivitenin 
sağlık üzerindeki olumlu et-
kilerini açıkladı. Aynı za-
manda sporun gençlerin 
hayatında önemli bir rol oy-
nadığını ve toplumsal da-
yanışmayı desteklediğini 
belirtti. Vali Serdengeçti, 
sporun genç nesillerin ge-
leceğini şekillendiren bir 
araç olduğunu ve bu tür et-
kinliklerin gençlerin sporla 
buluşmasını teşvik ettiğini 
ifade etti.

Konuşmaların ardın-
dan Giresun'un kültürel 
zenginliğini yansıtan halk 

PwC'nin Küresel Eğ-
lence ve Medya Sektörü ra-
poruna göre, Türkiye'nin in-
ternet reklamcılığı pazarı 
2027'ye kadar yüzde 8,6 
yıllık bileşik büyüme oranı 
ile 2,3 milyar dolara ulaşa-

bir itici güç olarak öne çıkı-
yor. Üretken yapay zeka 
ve metaverse gibi teknolo-
jik yenilikler, sektörde yeni 
fırsatlar sunuyor.

“Araştırma bulgularına 
göre pandeminin ardından 
ciddi bir artış gösteren sek-
tör büyüme hızının ge-
lecek 5 yıl içinde düşme 
eğilimine gireceği öngörü-
lüyor.” - PwC Türkiye Eğ-
lence ve Medya Sektörü li-
deri Murat Çolakoğlu

Türkiye'de İnternet 
Reklamcılığı ve Podcast 
Pazarı

2022'de Türkiye'nin in-
ternet reklamcılığı pazarı 
1,6 milyar dolara ulaştı. 

cak.
2022 Küresel Eğlence 

ve Medya Sektörü Raporu
PwC, 24. Küresel Eğ-

lence ve Medya Sektörüne 
Bakış 2023-2027 raporunu 
yayımladı. Rapora göre, 

Aynı zamanda, podcast 
sektörü de büyümeye 
devam ediyor. Aylık dinle-
yici sayısı yüzde 13,8 arta-
rak 11 milyona ulaştı. 
Müzik, radyo ve podcast 
pazarı da 2022'de 125 mil-
yon dolara ulaşarak büyü-
meye devam ediyor.

Geleceğin Öngörüleri
Rapora göre, e-ticaret 

ve dijital platformlarda ge-
çirilen süre artıyor ve bu, 
reklamcılığın 2025'te en 
büyük kategori olacağını 
gösteriyor. Küresel rek-
lamcılık gelirlerinin 2022-
2027 arasında 952,6 mil-
yar dolara yükselmesi bek-
leniyor. (Haber Merkezi)

2022'de küresel eğlence 
ve medya sektörünün top-
lam geliri 2,3 trilyon dolara 
ulaştı. Bu, Kovid-19 sonra-
sı ekonomik toparlanma-
nın bir göstergesi olarak 
değerlendiriliyor.

İnternet Reklamcılığın-
da Yükseliş

Reklam verenler ve tü-
keticilerin medya harca-
maları analiz edildiğinde, 
internet reklamcılığının 
yükselişini sürdürdüğü ve 
oyun sektörünün de büyü-
me potansiyeliyle dikkat 
çektiği görülüyor.

Teknolojinin Rolü
Teknoloji, eğlence ve 

medya sektöründe önemli 

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 2023 yılı Ekim ayı 
düzensiz göç ve ikamet izni istatistiklerini paylaştı. 
TUİK, Doğu Karadeniz illerinde yaşayan mülteci sayı-
larını açıkladı.

Paylaşılan verilere göre; Giresun’da 2023 yılı Eylül 
ayında 1.637 olan ikamet izniyle bulunan yabancı sa-
yısı, Ekim ayında 1.722'ye yükseldi. Bu artış, Gire-
sun'da ikamet izni alan mülteci sayısının yaklaşık 
yüzde 5,5 arttığını gösteriyor.

TÜİK'in verilerine göre 2023 yılı Ekim ayında Türki-
ye genelinde 1 milyon 180 bin 91 yabancının ikamet iz-
niyle ülkede bulunduğu belirlendi. Buna göre, Trab-
zon’da ikamet izni ile bulunan yabancı sayısı Ekim 
ayında 7.112 olarak kaydedildi.

GİRESUN'DA YAŞAYAN MÜLTECİ SAYISI AÇIK-
LANDI?

Doğu Karadeniz’in diğer illerinden Rize’de 2023 
yılı Ekim ayı itibariyle ikamet izniyle bulunan yabancı 
sayısı 872 olurken, Ordu’da bin 563, Artvin’de 398, 
Bayburt’ta 189, Giresun’da 1.722 ve Gümüşhane’de 
de 810 yabancının ikamet izniyle bulunduğu belirtildi.

TÜİK yıllara göre geçici koruma altındaki Suriyeli is-
tatistiklerini de paylaştı.

2023 yılının Ekim ayı verilerine göre Türkiye’de top-
lamda 3 milyon 303 bin 433 Suriyelinin koruma altında 
olduğu belirtildi. Koruma altındaki Suriyelilerden 1 mil-
yon 723 bin 202 tanesinin erkek, 1 milyon 579 bin 231 
tanesinin ise kadın olduğu kaydedildi. 

(Haber Merkezi)

İlkokuldan sonra ortaokulu ve liseyi dışardan oku-
yarak bitiren Melek Tüfekçi bu yıl girdiği üniversite sı-
navında Giresun Üniversitesi Halkla İlişkiler Bölümü-
nü kazanarak okumaya başladı.

49 yaşında üniversiteye başlayan Melek Tüfekçi 
"Hayalimin içindeyim, heyecanla mezuniyetimi bekli-
yorum" dedi.

Evli ve üniversite mezunu iki çocuğu olan Tüfekçi 
bakın neler söyledi; "Üç oğlan, beş kız olmak üzere 
sekiz kardeştik. Babam kız çocuklarını okutmaktan 
yana olmadığı için bşzleri sadece ilkokula gönderdi. 
Ben hep okumak istemiştim ama olmadı.

Evlendim, iki çocuğum var, çocuklarım üniversiteyi 
bitirdiler. Ve ben bu sene (2023) üniversite sınavına gir-
dim, Giresun Üniversitesi Halkla İlişkiler Bölümünü ka-
zandım. 49 yaşındayım ve genç arkadaşlarımla aynı 
sıraları paylaşıyorum. Şimdi hayalimin içindeyim, he-
yecanla mezuniyetimi bekliyorum" (Haber Merkezi)

Vali Mehmet Fatih Serdengeçti,
Amatör Spor Haftası Programına Katıldı

İnternet Reklamcılığı Pazarı Büyüyor:

2027'de 2,3 Milyar Dolarlık Gelir Bekleniyor

TUİK açıkladı:
Giresun'da kaç

mülteci yaşıyor?

49 yaşında
üniversiteye

başladı!

DSİ Bölgede Yapılacak Projeleri Değerlendirdi
Devlet Su İşleri 22. Bölge Müdürlüğü’nün 

sorumluk bölgesinde bulunan illerin 2023 yılı 
devam eden ve planlanan yatırımları değer-
lendirildi.

Bölge Müdürü Cengiz Han Kılıçaslan, 
Bölge Müdür Yardımcıları ve Şube Müdürleri 
ile “Genel Değerlendirme Toplantısında” bir 
araya geldi. 2023 yılı içinde; Trabzon, Gümüş-
hane, Rize, Bayburt ve Giresun illerinde 
devam eden baraj, gölet, taşkın kontrol ve iç-
mesuyu projelerinin masaya yatırıldığı toplan-
tıda, söz konusu işlerimizde gelinen son nokta 
ve ödenek durumları değerlendirildi. (DSİ)

ZAYİ: Giresun 
Üniversitesi, 
Görele Güzel 

Sanatlar 
Fakültesi’nden 
aldığım öğrenci 
kimlik kartımı 

kaybettim.
Hükümsüzdür.
Sıla Demircan
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mesiyle bazı üreticilerimiz 
fındığını satamadı.

Karadeniz Bölgemizin 
ekonomisinin büyük bölü-
mü fındığa dayalıdır. 500 
bin aile doğrudan üretici 
olarak, on binlerce aile ise 
fındık nakliyesi, işlenmesi 
ve ticareti ve işçiliğinden 
geçimini sağlıyor. Yıllara 
göre değişmekle birlikte 
dünya üretiminin yaklaşık 
yüzde 62’sini ihracatının 
ise yüzde 61’ini ülkemiz 
karşılıyor.

Tedbir alınmadığında 
bu zararlının vereceği za-
rarın yüzde 50 ila 75 ara-
sında olduğu göz önüne 
alındığında, fındıkta 12,8 
milyar lira olan üretim de-
ğerinin 6,4 ila 9,6 milyar li-
rasının ve 2,1 milyar dolara 
varan ihracat değerinin 1,1 
ila 1,6 milyar dolarının teh-
dit altında olacağı bilinme-
lidir.

Acilen tedbir alınmazsa 

bu zarar daha da yüksek 
oranlara erişecek. Çok 
önemli bir ihraç ürünümüz 
fındıkta gelecek yıllarda 
kötü sonuçlara yol açabi-
lecek bu zararlıya gereken 
hassasiyet gösterilmelidir. 
Fındığa taraf olan her 
kesim topyekûn olarak mü-
cadeleye katılmalıdır. Za-
rarlının daha fazla yayıl-
maması için gereken çalış-
malar artırılmalıdır. Yoğun-
luğun olduğu yerlerde, 
Tarım ve Orman Bakanlığı 
İl ve İlçe Müdürlükleri, Zira-
at Odalarımız ve üreticileri-
miz bu yoğunluğu ortadan 
kaldırmak için gerekli ça-
lışmaları ivedilikle başlat-
malıdır. Ziraat Odalarımız 
bu konuda gerekli faaliyet-
te bulunmaya hazırdır.

Ülkemizde Doğu Kara-
deniz Bölgesinin dışında 
Batı Karadeniz ve Marma-
ra Bölgelerinde de kahve-
rengi kokarcanın varlığı 

Türkiye Ziraat Odaları 
Birliği (TZOB) Genel Baş-
kanı Şemsi Bayraktar, 
önemli bir tehdit haline 
gelen kahverengi kokarca 
zararlısı hakkında görün-
tülü basın açıklaması 
yaptı.

“Kahverengi kokarca, 
başta fındık olmak üzere 
elma, armut, turunçgiller, 
şeftali, ceviz, Trabzon hur-
ması, mısır, fasulye, do-
mates, biber, patlıcan gibi 
ülke ekonomisi için strate-
jik öneme sahip bitkilere 
zarar veriyor” diyen Bay-
raktar, değerlendirmesini 
şöyle sürdürdü;

“Kahverengi kokarca-
nın fındıkta Karadeniz Böl-
gesi illerinde bu yıl yüzde 
25’lere varan oranlarda 
zarar verdiği tahmin edili-
yor. Zararın boyutları üreti-
cilerimizi mağdur ediyor. 
Bu hastalık nedeniyle ran-
dımanın 30-35’e kadar düş-

tespit edildi. Bu yıl zararlı-
nın görüldüğü fındık üretim 
bölgelerinde yoğunluk ka-
zanırken çiftçilerimiz bu ko-
nuda gerekli tedbirlerin bir 
an önce alınmasını istiyor. 
Ülkemizin en önemli ihraç 
ürünlerinden olan ve 2,1 
milyar dolar döviz kazandı-
ran fındığın geleceği için 
acilen tedbirler alınmalı-
dır.”

“Ürünlerde önemli ölçü-
de zararlı olabiliyor”

“Dünyada kahverengi 
kokarca 300’den fazla bitki 
türünde zarara sebep olu-
yor. Gürcistan’da fındıkla-
ra kahverengi kokarcanın 
verdiği zarar oranının 
yüzde 75’e ulaştığı bilini-
yor. Kahverengi kokarca 
özellikle meyvelerde şekil 
bozukluklarına, mısır ve so-
yada dane kaybına neden 
olurken, fındıkta boş, şekil-
siz ve lekeli ürün oluşumu-
na neden olduğundan 
verim ve kaliteyi düşürü-
yor. Elmalarda hem içten 
hem dıştan zarara, kivide 
dış kısmında lekelenmeye, 
meyve içinin tadında acılı-
ğa sebep oluyor.”

Kahverengi kokarca 
mücadelesi için yapılan ça-
lışmalar

“Ülkemize 2017 yılında 

Gürcistan sınırından girdi-
ği tahmin edilen kahveren-
gi kokarca için Tarım ve 
Orman Bakanlığınca 2018 
yılında çalışma başlatıla-
rak karantina tedbirleri uy-
gulanıyor.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı, Tarımsal Araştır-
malar ve Politikalar Genel 
Müdürlüğü, Karadeniz Ta-
rımsal Araştırma Enstitüsü 
Müdürlüğü, Orta ve Doğu 
Karadeniz Bölgesinde fe-
romon tuzaklar ile kontrol 
çalışmasını yapıyor.

Ziraat Odalarımız ise, 
Tarım ve Orman il/ilçe mü-
dürlükleri ile koordineli bir 
şekilde yayılım alanlarını 
belirlemek için feromon 
tuzak dağıttı, bu tuzaklar 
asıldı ve belirli aralıklarla 
kontrol ediliyor.”

Kahverengi kokarca ile 
mücadele yöntemleri

“Kahverengi kokarca 
için Zirai Mücadele Teknik 
Talimatı hazırlandı. İlaçlı 
mücadele için bitki koruma 
ürünleri ruhsatlandırıldı. 
Ayrıca doğal düşman ola-
rak zararlının mücadele-
sinde kullanılacak olan yu-
murta parazitoidi salımı 
için kitlesel üretim çalış-
ma la rı tamamlana rak 
2023 yılı haziran ayından 

Giresun'un Çamoluk il-
çesinde Ağustos ayında ya-
pılan festivalde açık artır-
mada rekor bedelle alıcı 
bularak MHP Genel Baş-
kanı Devlet Bahçeli'ye he-

diye edilen 'üç hilalli' Ça-
moluk Balı, Milletvekili ve 
Belediye başkanının katılı-
mıyla teslim edildi.

Çamoluk ilçesinde dü-
zenlenen 29. Bal Festiva-

lindeki bal yarışmasında bi-
rinci seçilen ve yapılan 
açık artırmada rekor ücret-
le satılan 'üç hilalli' bal, 
MHP Genel Başkanı Dev-
let Bahçeli'ye teslim edildi.

Çamoluk Belediye Baş-
kanı Fatih Düz, MHP Gire-
sun Milletvekili Ertuğrul 
Gazi Konal ile birlikte An-
kara'daki makamında zi-
yaret ettikleri MHP Genel 
Bahçeli'ye hediyeyi ulaştır-
dı.

BAHÇELİ'YE 130 BİN 
LİRALIK BAL HEDİYESİ

Başkan Düz, yaptığı 
açıklamasında ,"21 Ağus-
tos Çamoluk Bal Festivali-
mizde kıymetli iş insanımız 
Sayın İzzet Mermer tara-
fından Genel Başkanımız 
Sayın Dr. Devlet Bahçeli 
Beyefendiye armağan 
edilmek üzere aldığım ba-
lımızı, Mil let veki limiz 
Sayın Ertuğrul Gazi Konal 
Bey ve Belediye Başkanla-
rımızla Genel Başkanımızı 
ziyaret ederek teslim ettik. 
Ziyadesiyle memnuniyeti-
ni dile getiren Sayın Genel 
Başkanımızın Tüm Gire-
sun’a ve Çamoluklu hem-
şehrilerimize sevgi saygı 
ve selamları var" dedi. 

(Mehmet Yaşar)

itibaren bölgeye kitlesel sa-
lıma başlandı. Toplum bi-
lincinin artırılması amacıy-
la, zararlının tanınması, 
zarar şekli ve mücadele 
yöntemleri hakkında afiş 
ve broşür hazırlandı.

Karadeniz Bölgesi’nin 
coğrafi olarak engebeli ol-
ması ve fındık bahçelerinin 
dik alanlarda bulunması se-
bebiyle çiftçilerimiz zararlı-
nın görüldüğü alanlara tek-
nik talimatlara uygun bir şe-
kilde müdahale edemiyor. 
Ayrıca çiftçilerimizin müca-
dele dönemlerinde orada 
bulunması güç olduğun-
dan, zirai mücadelenin ye-
terli ve zamanında yapıl-
maması sorun yaratıyor.

Ülkemizde de diğer ül-
kelerdeki gibi kayıplara 
ulaşmadan, başta Tarım 
ve Orman Bakanlığı olmak 
üzere po pü las yo nun 
yoğun olduğu bölgelerde, 
gerek kışlaklarda ve ge-
rekse kokarcanın ürünlere 
zarar vermeye başladığı 
aylarda gerekli tedbirler 
alınmalıdır.”

Yapılması gerekenler
“Üreticilerimizin bu ko-

nuda eğitimi şarttır. Konu-
nun yüz yüze, afiş ve bro-
şürlerle üreticilerimize an-
latılmasına devam edilme-

lidir. Evimizde, depomuz-
da, samanlığımızda ve 
benzeri yerlerde kahve-
rengi kokarcaları gördüğü-
müzde onları imha etmeli-
yiz.

Kahverengi kokarca 
nisan ayına kadar evimiz-
de, depomuzda, samanlı-
ğımızda kışlayarak sonra 
tarımsal alanlara yayılıyor. 
Bu sebeple kışlamış ergin-
lerin kışlaklardan dağılma-
dan kitle halinde imhası 
için bulunduğunuz yerin 
Tarım ve Orman İl ve İlçe 
Müdürlüğü ve belediye ile 
irtibata geçerek, halk sağ-
lığı açısından zararlı olma-
yan ilaçlar ile ilaçlanması 
sağlanmalıdır.

Mayıs ayından sonra 
kokarcanın hareketli oldu-
ğu dönemlerde Tarım ve 
Orman Bakanlığının ruh-
satlandırdığı ruhsatlı bitki 
koruma ürünleri ile tarım-
sal alanlarda ilaçlı müca-
dele yapılması gerekiyor. 
Kimyasal mücadelenin ya-
nında çevreye zarar ver-
memek adına biyolojik mü-
cadele daha bir önem ka-
zanıyor. Bu nedenle biyo-
lojik ve biyoteknik müca-
delede Bakanlık daha 
fazla inisiyatif almalıdır.” 

(Gülsen Dikgöz)

Kahverengi kokarca zararlısı
önemli bir tehdit haline geldi

Bahçeli'ye 130 bin liralık
‘üç hilalli' bal hediyesi!
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Giresun Belediyesi, 
2019 yılında Cumhurbaş-
kanlığı himayesinde baş-
latılan ve Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakan-
lığı tarafından yürütülen 

"Sıfır Atık" projesini yay-
gınlaştırmak için çalışma-
la rı na ara ver me den 
devam ediyor.

Yaygınlaştırma çalış-
maları kapsamında, Gire-

sun Belediyesi İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Müdür-
lüğü, okullarda ve Kur'an 
kurslarında israfın önlen-
mesi, atık miktarının azal-
tılması ve atıkların dönü-

şümünü içeren "Sıfır Atık" 
konseptini tanımlayan atık 
yönetimi felsefesi hakkın-
da eğitimlerine aralıksız 
devam ediyor. Okullar, 
kamu kurumları ve kuru-
luşlarında projenin gerek-
tirdiği işlemler ve uygula-
malar hakkında bilgilendir-
me toplantıları düzenleni-
yor.

Gerçekleştirilen bu bil-
gilendirme toplantılarında, 
atık yönetiminin önemine 
vurgu yapılarak, her bire-
yin bu konuda sorumluluk 
taşıması gerektiği belirtili-
yor. Gerçekleştirilen eğitim 
çalışmalarında katılımcıla-
ra: "Sıfır Atık Projesi ile atık 
oluşumunu azaltacak, is-
rafı engelleyecek, atıkları 
kaynağında ayrı toplaya-
rak geri dönüşüme kazan-
dıracak ve ekonomiye 
katkı sağlayacağız. Bu ne-
denle, çocuklarımızın ve 
gençlerimizin projeye katkı 
sağlaması, uygulamaların 
gelecek nesillere aktarıl-
ması açısından büyük 
önem taşımaktadır" vurgu-
su yapıldı. (Dursun Onur)

Ordu Büyükşehir Bele-
diyesi, kendi seralarında 
bugüne kadar ürettiği 3 mil-
yonu aşkın sebze fidesini 
vatandaşlara dağıttı.

Göreve geldiği günden 
bu yana nitelikli tarım ça-
lışmalarına büyük önem 
veren, tarımsal üretim 
yapan vatandaşlara des-
tek ve eğitim veren prog-
ramlar uygulayan, üretimi 
teşvik ederek 28 bin 
dönüm atıl tarım arazisini 
verim ve üretime kazandı-
ran Büyükşehir Belediye 
Başkanı Hilmi Güler, kendi 
seralarında ürettiği 600 bin 

ler dolayısıyla Başkan 
Güler ve ekibine teşekkür 
ederek, şunları kaydetti:

“Büyükşehir Belediye-
mizin üreticilere olan katkı-
ları devam ediyor. Her 
zaman olduğu gibi geçtiği-
miz dönemlerde de kışlık 
ve yazlık fideler dağıtıldı. 
Büyükşehir Belediyemiz ta-
rafından yine ihtiyacı olan-
lara sera naylonu da dağı-
tıldı. Seracılığın ilimizde 
gelişmesi adına her türlü 

adet kışlık sebze fidesini 
üreticilerle buluşturdu.
“SEBZE FİDELERİYLE 

76 MİLYON LİRALIK 
KATMA DEĞER”

Büyükşehir Belediye-
sinde gerçekleştirilen fide 
dağıtım töreninde konu-
şan Başkan Güler, Ordulu 
üreticilere bu zamana 
kadar 2 milyon 500 bin 
adet sebze fidesinin dağı-
tımını yaptıklarını söyledi.

Başkan Güler, “Güvenli 
gıda konusu son derece 
önemli. Aynı zamanda bu 
yeşil ekonomiyi Ordu’da 
başlattığımızın güzel bir 

katkıyı sağlıyorlar. Büyük-
şehir Belediye Başkanımı-
za teşekkür ediyor, fideleri 
alacak üretici lerimizin 
ürünlerinin bol ve kaliteli ol-
masını diliyorum.”

TOHUMDAN 
YETİŞTİRİLEN

FİDELER 19 İLÇEDEKİ 
ÜRETİCİLERE
DAĞITILIYOR

2021 yılında fide üreti-
mi amacıyla sera kuran ve 
ilk denemelerini gerçek-

işareti. Bugünden başla-
yarak 600 bin adet marul fi-
desi dağıtımı gerçekleştir-
miş olacağız. Bu dağıtımla 
birlikte üreticilerimize da-
ğıtımını yaptığımız fide sa-
yısı 3 milyon 100 bine çık-
mış oluyor. Bununla birlik-
te ilimiz ekonomisine yak-
laşık 76 milyon lira katkı 
sağlamış oluyoruz” dedi.

“BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYEMİZİN 

ÜRETİCİLERE KATKISI 
DEVAM EDİYOR”

Ordu Tarım ve Orman 
Müdürü Kemal Yılmaz ise 
üreticilere verdiği destek-

leştiren Büyükşehir Bele-
diyesi, 2022 yılında to-
humdan fide yetiştiriciliği-
ne başladı. Bu yıl içerisin-
de tohumdan kışlık sebze 
olarak 600 bin marul fidesi 
yetiştiren Büyükşehir Be-
lediyesi, 450 bin adet kıvır-
cık marul, 75 bin adet yedi-
kule ve 75 bin kırmızı 
marul fidesini üreticilere da-
ğıttı. Büyükşehir Belediye-
si kışlıktan sonra yazlık 
sebze fidelerini de aynı şe-

kilde tohumdan yetiştire-
rek üreticilere dağıtacak.

240 DEKAR
ÖRTÜ ALTI ALAN

AKTİF HALE
GETİRİLDİ

Büyükşehir Belediyesi, 
dağıttığı 600 bin fide ile üre-
ticileri 1,5 milyon lira 
ödeme yapmaktan kurtar-
dı. Ayrıca 600 bin adet fide 
dikimi ile 240 dekar örtü 
altı alan aktif hale getirildi. 

(Haber Merkezi)

Giresun'un Şebinkara-
hisar ilçesinde devam 
eden doğalgaz çalışmala-
rında yeni bir gelişme ya-
şandı. İlçede devam eden 
doğalgaz abonelik işlem-
lerinin başlanacağı öğre-
nildi. Belediye Başkanı 
Ömer Şentürk, Ak Parti Gi-
resun Mil letveki li Ali 
Temür ile TBMM’deki ma-
kamında doğalgaz konu-
sunda görüşme gerçek-
leştirdi.

Edinilen bilgilere göre 
ilçede devam eden doğal-
gaz alt yapı çalışmaları-

nın sona erdiği bildirildi. 
İlçe halkının en çok merak 
ettiği konuların başında 
gelen doğalgaz konusun-
da yeni bir gelişme yaşan-
dı.

ABONELİK
İŞLEMLERİ

BAŞLAYACAK
Şebinkarahisar Bele-

diyesi'nde tahsilat bölü-
münde AKSA'nın ofis aça-
cağı bilgisine ulaşıldı.

İlk etapta kurulumu ya-
pılacak ofisle birlikte Gire-
sun İl Müdürlüğü'nden bir 
görevlinin gelerek burada 

kurulum aşamasını ger-
çekleştireceği ve kurulu-
mun bu hafta içinde ta-
mamlanacağı öğrenildi.

DOĞALGAZ
ARZINDA SÜREÇ

HIZLANDIRILACAK
Belediye Başkanı Şen-

türk, Doğalgaz abonelik iş-
lemlerine bir an önce baş-
lanaraktan gaz arzı süre-
cinin hızlandırılması ile il-
çede devam eden doğal-
gaz çalışmaları konusun-
da bir görüşme gerçekleş-
tirdiklerini ifade etti. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Zeytinlik semti, Gire-
sun Adası ve yaylaların ek-
sikliklerinin giderilerek ta-
nıtılması ve turizmin hiz-
metine sunulmasını iste-
nildi

Giresun İl Özel İdare 
Genel Sekreterliği görevi-
ne atanan Tolga Erener, 
“İlin kalkınması için turiz-
min geliştirilmesi gerekir. 
Turizm konusu da bizim ön-
ce lik le rimiz arasında” 
dedi.

Giresun Turizm ve Ta-
nıtma Derneği Başkanı 
Uğur Karaibrahimoğlu, der-
nek yöneticileriyle birlikte 
Giresun İl Özel İdare 
Genel Sekreteri Tolga Ere-
ner’i ziyaret etti.

Erener’e yeni görevin-
den başarılar dileyen Ka-
raibrahimoğlu, turizmin ge-
lişmesi için özel idare ile iş-
birliği içinde çalışmak iste-
diklerini belirtti.

Giresun’un turizm ko-
nusundaki beklentileri ve 
çözüm bekleyen sorunları 
hakkında Erener’e bilgiler 

veren Uğur Karaibrahi-
moğlu, başta Zeytinlik 
semti, Giresun Adası ve 
yaylaların eksikliklerinin gi-
derilerek tanıtılması ve tu-
rizmin hizmetine sunul-
masını istedi.

Genel Sekreter Tolga 
Erener ise, belediye baş-
kanlığı dönemlerin olduğu 
gibi bundan sonra da Gire-
sun turizminin hak ettiği de-
ğere kavuşması için çalış-
malarını sürdüreceğini be-

lirterek, “İlimizin kalkınma-
sı ve gelişmesi için turizmi 
önemsiyoruz. Turizm ön-
celiklerimiz arasında. Bu 
konuda çalışmalarımız ola-
cak” ifadelerini kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

600 bin ücretsiz kışlık fide dağıtıldı

Ankara'dan destek istendi! 

Sıfır atık projesi yaygınlaştırma
çalışmaları devam ediyor

Turizm öncelikler arasında ama sorun çok!
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Yeşil-beyazlıların tek-
nik patronu Kaplan; “Bizim 
hedefimiz ne şampiyonluk, 
ne Play-Off. Elimizdeki kad-
royla bu ligde kalırsak; 
bizim için en büyük başarı 
budur” dedi ve devre ara-
sında transfer tahtasını 
açıp, en az 12 takviye yap-

Ne yazık ki bunu başara-
madık. Bu da rotasyonu-
muzun olamayışından kay-
naklanıyor” ifadelerini kul-
landı.

Kaplan; “Buraya ilk gel-
diğimde de söylemiştim. 
Bizim hedefimiz ne şampi-
yonluk, ne Play-Off. Eli-

maları gerektiğini kaydetti.
Tecrübeli teknik adam 

“İlk sekiz hafta 10 puan 
bekliyorduk. İlk beş maçı-
mızda çok zor takımlarla 
karşılaştık. İyi oynadığımız 
karşılaşmalarda kaybettik. 
Son 3 karşılaşmayı say-
mazsak rakip lerimizin 

mizdeki kadroyla bu ligde 
kalırsak bizim için en 
büyük başarı budur. Bu 
ligde kalırsak şampiyon 
olmuş gibi sevinmeliyiz. 
Şehrimizin bu takıma 
maddi ve manevi olarak 
destek olmak gerekir. Ben 
burada ilk göreve geldi-
ğimde 6-7 bin taraftara oy-
nuyorduk. Şimdi 700-800 
kişiye maçlarımızı oynu-
yoruz. Taraftarımızı arka-
mızda görmek istiyoruz. 
Başkanımız transfer yasa-
ğını kaldırmaya çalışıyor. 
Başkanımıza bu konuda 
destek olunmalı. Yoksa 
transfer tahtasını açama-
yız. Kalan maçlarımızda 
en az 3 -4 galibiyet almalı-
yız. 19 oyuncunun altyapı-
sından gelmesi bizim için 
zaman zaman sıkıntı olu-
yor. Transferi açabilirsek 
en az 12 oyuncu almalıyız 
Ne yapıp edip bu tahtayı 
açmalıyız” şeklinde ko-
nuştu. (Mehmet Yaşar)

hepsi yukarıya oynayan ta-
kımlardı. Altay müsabaka-
sından 3, Adanaspor ma-
çından 1 puan bekliyor-
duk. İlk yarıdaki hedefimiz 
15-20 puan arasıydı. Son-
rasında transfer yasağını 
kaldırabilirsek farklı bir Gi-
resunspor oluruz demiştik. 

En az 12 transfer lazım!

Özdemir, birlik ve
beraberliğe davet etti

Kendi sahamızdaki 
maçlarda tribünlerin boş 
olması yönetim kurulunu 
üzüyor. Yöneticilerden 
Özdemir, Giresunlular'ı 
bir lik ve beraber liğe 
davet etti.

Giresunspor’un yöne-
ticilerinden Battal Gazi 
Özdemir, iç saha maçları-
nı dolu tribün desteğini ar-
kalarına alarak oynamak 
istediklerini ifade etti. Ku-
lübün mali olarak tarihin-
deki en sıkıntılı günlerini 
geçirdiğini ve bunun da 
saha skorlarına ister iste-
mez yansıdığını kayde-
den Yönetici Özdemir; 
“Maalesef çok fazla puan 
kaybettik. Puan alabile-
ceğimiz karşılaşmalarda 
üzüldüğümüz zamanlar 

yükü nedeniyle kapandı-
ğını anımsatan Özdemir; 
“İnşallah Giresunspor’da 
böyle bir şey olmayacak. 
Bu kulübü eski güzel gün-
lerine döndürebilmek için 
gece gündüz demeden 
çalışıyoruz. Geçmiş ile il-
gili birçok örnek var 
ancak bir de Kocaelispor 
ve Sakaryaspor kulüple-
rinin geçmişlerine de bak-
malıyız. Bu iki kulüp biz-
den daha zor günler ge-
çirdi. Ancak taraftarı hiç-
bir zaman takımlarını yal-
nız bı rak ma dı. Her 
maçta yanlarında oldu-
lar. Bizde de böyle olsun 
istiyoruz. Başka Gire-
sunspor yok” ifadelerini 
kullandı. 

(Haber Merkezi)

oldu. Takım bu durum-
dayken, tribünlerin boş 
kalması bizleri çok üzü-
yor. Giresunspor için ke-

netlenmek zorundayız” 
şeklinde konuştu.

Türk Futbol tarihinde 
birçok köklü kulübün borç 

Bir alacak daha düştü!
Gi re suns por 'un  

Süper Ligdeki ilk sezo-
nunda formasını giyen 
Suleymanov'un alacağı 
da tahtaya düştü. Yeşil-
beyazlı kulüpten ayrıl-
madan önce o dönemki 
yönetimden ödeme tak-
vimi konusunda söz al-
dığı öğrenilen Shapi Su-
leymanov’un parasını 
alamadığı için FIFA’ya 
başvurduğu ve faizler 
haricinde alacağı olan 
12 milyon 300 bin lira 
alacağının tahtaya düş-
tüğü aktarıldı. 

(Haber Merkezi)

Menajerlerin son dö-
nemlerde Giresunspor'un 
genç oyuncularını arama-
sı teknik patron Mustafa 
Kaplan'ı rahatsız etti.

Menajerlerin son dö-
nemlerde özellikle Şahin’i 
arayarak kafasını karıştır-

dığını kaydeden Mustafa 
Hoca; “Şahin’i arayacak-
larına bu kulübün bir baş-
kanı var. Menajerlerden 
oyuncularımı rahatsız et-
memelerini, varsa bir ta-
lepleri başkanımızı ya da 
idarecileri aramalarını isti-

yorum. Kadir ve Faruk, 
Emirhan ve Lütfi’yi de so-
ranlar var. Bu işi yapan ar-
kadaşlar, lütfen kulüp yet-
kilileriyle görüşsün. Çocuk-
larımızı arayarak onlarının 
kafasını karıştırmasın” ifa-
delerini kullandı. (Spor28)

Kaplan’dan menajerlere uyarı


